

# HEskETH

## 澳洲 Hesketh Unfinished Business Pinot Noir 黑皮諾



我們的Art系列葡萄酒所用的葡萄均來自著名的石灰石海岸產區的精選葡萄園。氣候和地理的多樣性使其成為同等Art系列作品的理想水果來源。

葡萄園是根據其對每種葡萄酒個性的適合性而精心選擇的。我們尋找紅色的暖色子區域和白色的暖色子區域。然後，將葡萄酒按照一致的風格和質量進行製作，非常適合日常飲用。

### 關於品種

Unfinished Business黑皮諾的果實來自著名的石灰石海岸地區精選的涼爽氣候葡萄園。

2020年是葡萄園中充滿挑戰的年份。乾旱和風災導致單產大大降低，但使之結實的果實卻具有卓越的品質。這款酒的製作方法使這包水果的多汁強度散發出光彩。

### 品飲紀錄

- 顏色 | 深寶石紅色核心，帶有銀色粉紅色邊
- 香氣 | 薰衣草的花香，接著是紅色的漿果-草莓和新鮮樹莓。撲鼻的香料和狂野的香氣增加了一層額外的複雜性。
- 口感 | 酒體淡-中等，帶有甜美的紅色水果。多汁的酸度和辛辣的單寧使它成為極易飲用且數量很少的產品。
- 食物搭配 | 脆皮鴨煎餅和甜春季蔬菜
- 酒窖 | 3年

### 產品分析

- 酒精 | 13.5%
- 總酸度 | 5.5 g/L
- 殘糖 | 0.34 g/L
- pH值 | 3.64



OZ NZ SHOP  
www.oznzshop.com.tw

禁止酒駕  酒後不開車 安全有保障

# HESKETH

UNFINISHED BUSINESS  
**PINOT NOIR**  
LIMESTONE COAST



Grapes for our Art Series wines are sourced from a selection of premium vineyards within the renowned Limestone Coast growing region. The diversity in climate and geography makes it the perfect fruit source for the equally diverse Art Series range.

Vineyards are carefully selected based on their suitability for each wine's individual personality. We look to warmer sub-regions for reds and cooler sub-regions for the whites. The wines are then crafted to a consistent style and quality, which is perfect for everyday drinking or more salubrious occasions.

## Background

Fruit for the Unfinished Business Pinot Noir is sourced from a selection of premium cool climate vineyards within the renowned Limestone Coast region.

2020 was a challenging vintage in the vineyard. Drought and wind events made for dramatically low yields, but the fruit that made it was of exceptional quality. This wine was made in a way that allowed the juicy intensity of this parcel of fruit to shine. No unfinished business here, unless you don't manage to finish the bottle. But we highly doubt that....

## Tasting notes

- Colour|** Deep ruby red core with a silvery pink rim.
- Aroma|** Floral notes of lavender, followed by red berries – think strawberry and fresh raspberries. A hit of spice and wild brambly notes add an extra layer of complexity.
- Palate|** Light – medium bodied with luscious red fruits. The juicy acidity and spicy tannin make this a highly drinkable and very moreish little number.
- Food Match|** Crispy duck pancakes and sweet spring vegetables.
- Cellaring|** 3 years.

## Technical

**Alc. |** 13.5%

**TA |** 5.5 g/L

**RS |** 0.34 g/L

**pH |** 3.64



**OZ NZ SHOP**  
www.oznzshop.com.tw

禁止酒駕  酒後不開車 安全有保障